
درموضوع رزق

شماره پرسش: ۱۷۹۱۸
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متن پرسش

با سلام: استاد عزیز در مورد رزق که فرمودید انسان فقط باید تلاش کند و ایمان و عمل صالح و نتیجه

و رزقی که به انسان می رسد رزق اوست حالا کم یا زیاد، بسیار زیبا و عاقلانه، اما برایم یک سوال پیش

آمده و مبهم مانده و آن اینکه شاید مشخص نبودن این میزان تلاش یک مقدار سر در گمی ایجاد کند.

لطفا با بیان زیبایتان یک توضیح کوچک بفرماد و راهنمایی بفرماد. با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در کتاب «جایگاه رزق در هستی» روشن میشود که در کسب رزق نباید

حریص بود و این همان تعادلی است که باید رعایت شود. موفق باشید


